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Förslag till medlemsavgifter 2021
Medlemsavgift   500 SEK
Medlemsavgift ledare   200 SEK
Stödmedlem    200 SEK
Stödmedlem silver*   400 SEK 
Stödmedlem guld**   600 SEK 
Familjemedlemskap   1000 SEK

Dagordning 2020
1. Årsmötets öppnande
2. Fastställande av röstlängd för mötet
3. Fråga om mötets behöriga utlysande 
4. Fastställande av dagordning
5. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
6. Val av två protokolljusterare och tillika rösträknare 
7. Eventuell parentation
8. Information om årets ledare och årets spelare
9. Utdelning av förtjänsttecken
 a) Guldplakett(12 år) 
 b) Silverplakett (8 år) 
 c) Bronsplakett (5 år) 
10. Styrelsen
 a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
 b) Styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste räkenskapsåret. 
11. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- 
 och räkenskapsåret
12. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser
13. Fastställande av medlemsavgifter för 2021
14.  Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande 
  verksamhets- och räkenskapsåret
15. Val av:
 a) föreningens ordförande, tillika styrelsens ordförande, för en tid av ett år 
 b) halva antalet styrelseledamöter för en tid av två år 
 c) Val av ledamöter för en tid av ett år 
 d) val av 2 st suppleanter för ett år 
 e) två revisorer jämte suppleanter för en tid av ett år. I detta val får inte styrelsens  
 ledamöter deltaga 
 f) tre ledamöter i valberedning för en tid av ett år, av vilka en skall utses till sammankallande 
 g) ombud till SDF:s möten och andra möten där föreningen representeras
16. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner
17.  Ändring av stadgar
18. Övriga frågor
19. Årsmötets avslutning

*Kaffe och kaka ingår på alla hemmamatcher
** Habo IF halsduk och kaffe och kaka på alla 
hemmamatcher ingår
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Utmärkelser

Årets ungdomsdomare
2019 var första året vi delade ut en utmärkelse till årets ungdomsdomare. Vi införde utmär-
kelsen för att uppmuntra våra unga domare som gör ett fantastiskt jobb i en utmanande roll. 
Det är föreningens ledare som har fått nominera domarna. 

Leo Holmér
Rutinerad och väldigt förberedd domare. Väldigt tydlig i sitt sätt att döma och bra på att för-
klara för barn vad som gäller. Alltid ett stort lugn matcherna igenom. Han är duktig, trevlig, 
engagerad, vågar blåsa och pratar och förklarar gärna för spelarna.

Julia Bergqvist
Julia visade prov på mod och tydlighet när hon gjorde en tydlig markering i en ganska grinig 
match och sa till en av spelarna att ”en grej till och du visas av planen”. Mer sånt! Ungdoms-
domarna ska uppmuntras att våga blåsa, våga ta plats och våga ”utbilda” de unga spelarna i 
vad som är rätt och fel.

Årets ungdomsledare
I Habo IF vill vi premiera ett gott ledarskap som går i linje med våra värderingar och ibland 
levererar det där lilla extra. Nomineringarna kommer alltid från spelare, föräldrar och andra 
ledare. 2019 års utmärkelser går till:

Edvin Alnervik - P08
För att han alltid är så positiv och ger bra, kreativ och utvecklande feedback till alla killarna, 
stöttar  och peppar dem när det är tufft och lyfter killarna.

Clemens Brunstedt - P09
Är inte involverad i P09 på något sätt men min son har dömt dem ett par gånger och fått bra 
feedback efter matcherna av Clemens. En gång ringde till och med Clemens efter en match 
och pratade med min son och gav honom feedback om matchen. För att behålla våra vikti-
gaste personer i föreningen (domarna) är det viktigt att ge dem konstruktiv feedback.

Henrik Rydholm - F07
Från tidig vår till sen höst är det kortbyxor som gäller. Troligen tar han det beslutet EN gång 
för att sen kunna fokusera 100% på varenda tjej i laget. Inte 100% på laget utan på varje tjej 
och det är nyckeln i ledarskap och den egenskapen har Henke. Alla ska med på sitt sätt och 
genom personlig coachning lyfts varje tjej varsamt till sin nya nivå.

Anna Fallgren - F08
Anna är pedagogisk, kunnig och nyfiken på nya utvecklande övningar. Anna får beröm för 
roliga övningar på träningarna och tjejerna tycker att hon har ett bra snack innan och efter 
match. 
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2019 blev ett spännande år då mycket hände. 
Tyvärr startade året lite tråkigt med att vi fick 
röja upp efter att någon tänt eld på ett av våra 
förråd. I samma veva var det även några som 
körde sönder våra gräsplaner. Det är svårt 
att förstå varför människor vill förstöra men 
vi är så tacksamma att det inte hindrat vår 
verksamhet. Tvärtom så har vi ett fantastiskt 
engagemang i vår förening. 

Våra futsalkillar fortsatte med sina träningar 
och matcher och knep en tredjeplats i DM för 
juniorer, det tycker vi var superkul. Att kunna 
erbjuda dessa grabbar en meningsfull fritid 
känns som en värdefull del i vår verksamhet.
 
Den karga vintern gjorde att vår sportsliga 
verksamhet på naturgräs kom igång lite se-
nare än vanligt. Vad tacksam man är i detta 
läget för vår fina konstgräsplan som ger oss 
möjlighet att bedriva verksamhet även när 
vädret ställer till det.

Verksamheten har rullat på och det som 
glädjer oss i styrelsen är att se alla glada fot-
bollsspelare på Slätten. Arton lag har spelat 
seriespel, fotbollsskolan lockade närmare 
220 deltagare och cupen blev succe i år igen. 

Riktigt roligt att vår seniortrupp för herrar med 
Johan Sunnåker i spetsen klarade målsättning-
en att stanna kvar i division 4.

I styrelsen har vi påbörjat ett utvecklingsar-
bete som heter Diplomerad förening. Detta 
innebär att vi systematiskt går igenom de 
delar som är viktiga för en välfungerande för-
ening. Fokus 2019 har legat på ekonomi och 
ledarförsörjning samt spelarutbildningsplan. 
Arbetet beräknas fortgå under 3-5år.

Då vi inte lyckades få tag på en renodlad kas-
sör till 2019 valde vi att lägga ut bokförings-
arbetet till Idrottsservice (en del av RF-SISU 
Småland). Detta har medfört att vi redovisar 
och strukturerar ekonomin på ett annat sätt 
än tidigare år. Att förändra tar tid men vi tyck-
er det känns bra och det blir väldigt tydligt 
och enkelt för styrelsen att följa ekonomin.

Under året har Berith Johansson slutat på 
vårt kansli då vi sett behovet av en mer verk-
samhetsinriktad roll på kansliet. Det blev Nik-
las Bohman som fick denna tjänst och han är 
en viktig del i vårt utvecklingsarbete. 

Vi i styrelsen är tacksamma för det förtroen-
de ni medlemmar gett oss under 2019.

Styrelsens verksamhetsberättelse 2019

Mattias Hallman, ordförande

Peter Vaim

Lars Nordgren

Ulrika Björling

Maria Alsén

Joakim Walmborg

Patrik Atterling

Mats Thorsén



Habo IF har påbörjat ett utvecklingsarbete som heter Diplomerad fören-
ing, där det bland annat ingår att ta fram en spelarutbildningsplan.
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Personal och kansli
Vår kiosk har haft öppet alla dagar i veckan 
från 1 maj till 31 september och den har be-
mannats av fem ungdomar på vardagarna. Vi 
tackar även alla föräldrar och barn som job-
bat i kiosken på helgerna och gjort det möj-
ligt att ha kiosken öppet så mycket. Även i år 
har vi samarbetat med Kultur & Fritidsnämn-
den. Detta har gjort att vi kunnat erbjuda gra-
tis minigolf under sommaren för kommunens 
alla skolbarn i åldrarna 6-16 år. 

Som ett led i vår satsning för att bli ännu 
bättre som förening började Niklas Bohman i 
december 2018 som verksamhetsutvecklare 
för Habo IF. Han jobbade i ett projekt (50%) 
fram till  september 2019, då han anställdes 
som Verksamhetsledare på 75%. Vi är glada 
att kunnat knyta till oss denna resurs för att 
ge all ideell kraft det bästa stöd de kan få. 

Under 2019 har följande personer personer 
haft ersättning för deras arbete i föreningen:

Johan Sunnåker (tränare senior)
Erik Hageltorn (tränare senior)
Andreas Emanuelsson (tränare senior)
Stefan Karlsson (materialförvaltare senior)
Niklas Tärnhamn (tränare P18)
Fredrik Karlsson (tränare P18)
Berith Johansson (kansli)
Peter Fröberg (vaktmästare)
Niklas Bohman (verksamhetsledare)

Sportsliga verksamheten

Herr Senior
Habo IF s seniorverksamhet hade två lag i 
seriespel; A- laget i div 4 nordvästra och Ju-
nior P18 nordvästra. A-laget hade som mål-
sättning att klara sig kvar i 4:an utan kval och 
lyckades med det i och med man hamnade 
på en 8:e plats i serien. Våren var jobbig med 
många förluster men på hösten lossnade det 
och man kunde knipa många viktiga poäng. 
J-laget slutade på en hedrande 2 a plats i P18 
nv. Det var första gången på många år som 

Habo mönstrade upp med ett junior-lag och 
det med ett lyckat resultat.
Till bästa spelare i truppen utsågs målvakten 
Karl Junelind.
Bästa målskytt i A-lag blev Philip Diber med 
9 mål.
Bäste målskytt i J-laget delades mellan 
Zachary Tärnhamn och Philip Diber på 14 mål 
vardera.

Dam Senior
Vi i styrelsen tycker det är bekymmersamt 
att vi inte har ett seniorlag för damer. Under 
2020 kommer vi fortsätta vårt arbete för att 
kunna starta upp ett nytt damlag.

Barn- och ungdomsverksamheten
“Så många som möjligt, så länge som möjligt, 
så roligt som möjligt” är visionen för fören-
ingens barn och ungdomsverksamhet. Under 
den visionen finns ca 550 aktiva spelare som 
under säsong samlas varje vecka för att spela 
fotboll. 

För att detta ska vara möjligt behövs det gi-
vetvis engagerade ledare och det finns det 
verkligen i Habo IF. Över 100 ledare tar hand 
om och utbildar våra barn och vi är mycket 
stolta över de ledare vi har i föreningen. 

Efter att ha genomgått grundutbildning och 
repetitionsutbildning under våren så har våra 
ungdomsdomare gjort ett strålande jobb 
under säsongen. Det är inte alltid lätt att vara 
domare men de har gjort det på ett fantas-
tiskt sätt. 

Smålands FF satsning “Heja Fotboll” är nå-
got vi i föreningen är väldigt positiva till. En 
satsning som syftar till att ge bättre miljö vid 
matcherna och vara ett stöd till våra unga 
domare. Detta kommer vi att fortsätta med 
även under 2020.

Fotbollsskolan
I år valde vi att haka på konceptet Landsla-
gets fotbollsskola. I maj samlades 30-talet 
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unga ledare för att få utbildning. De genom-
gick Svenska Fotbollförbundets utbildning 
för ledare i fotbollsskola. Första veckan efter 
skolan ansvarade Magnus Ferbe och Niklas 
Bohman tillsammans med en del praktikan-
ter, personal och ungdomsledare för den 
populära fotbollsskolan. Det var ca 200 barn 
och 30-talet unga ledare. Under dagarna var 
det två pass med fotboll, lek och stoj och 
även kyrkan fanns på plats och ledde aktivi-
teter under temat “vara en schysst kompis”. 
Varje dag serverades det lunch och mellan-
mål och där fick vi hjälp av PRO med att ser-
vera maten. 

Ledarcoach
Under slutet av 2018 lanserade Små-
landsidrotten begreppet Ledarcoach. Som 
Ledarcoach ska du finnas till hands och 
stötta föreningens ledare i deras roll som just 
ledare och vara med och utveckla deras led-
arskap. Att utveckla och stötta våra ledare är 
oerhört viktigt och det var självklart för oss 
att gå med i projektet som pågår fram till och 
med februari 2020. Ledarcoach är en viktig 
del i vårt utvecklingsarbete. 

Smålandsidrotten finns med som bollplank 
och ger också ett ekonomiskt stöd till fören-
ingen. Pontus Grenevik tog på sig rollen som 
Ledarcoach i Habo IF. 

Futsal
Under säsongen 2019/2020 har vi för andra 
året i rad haft en grupp som spelar Futsal. 
Gruppen startade som ett integrationspro-
jekt tillsammans med Smålandsidrotten 2018 
och laget har alltså fortsatt även 2019. Det är 
ett härligt gäng under ledning av Max Nyman, 
Rahman Ahmadi och Amir Amiri som tränat 
två gånger i veckan och varit anmälda till se-
riespel för seniorer och spelat Mariedal Cup 
i Borås. Vi är väldigt glada för detta och det 
berikar verkligen att få lära känna dessa killar.

Habo Honda Cup
Får åttonde året anordnade vi vår egen cup 

som har blivit en tradition för många fören-
ingar. Helgen efter midsommar är det som 
gäller och det lockade fantastiska 132 lag. 
Närmare 1500 spelare och runt 300 ledare 
samlades på Slätten för matcher och ha en 
kul helg tillsammans. För 13-åringarna så är 
det cupspel och där deltog 24 lag medans 
övriga 108 lag deltog i klasserna 10-12 år. 

”Det är mycket förberedelser 
som ligger bakom en cup och 
det hade inte fungerat utan alla 
underbara funktionärer som gör 
ett kanonjobb under hela helgen. 
Det är många som hjälper till 
med allt från att vara värd på sko-
lorna, grilla, städa, P-vakter och 
helt enkelt serva alla våra besö-
kare på ett eller annat sätt. Stort 
Tack till alla er.”

En av de kanske viktigaste bitarna under cu-
pen är våra domare. De flesta kommer från 
vår förening och det är ungdomar som leder 
de flesta matcherna och vi får mycket beröm 
för deras insatser.

Under årets cup hade vi verkligen vädret på 
vår sida med strålande solsken, vilket gjorde 
att stämningen var på topp. Flera av lagen an-
kommer redan på fredagen och det är kul att 
se alla ungdomarna spela och sprida glädje.
Många föreningar valde i år att komma med 
flera lag i olika åldersklasser, vilket är kul. 
Samtidigt som det även lockar nya förening-
ar. Spridningen är stor geografiskt bland de 
lag som deltar med lag från stora delar av 
södra Sverige. Det lockar flera lokala fören-
ingar där vi tillsammans med Bankeryd del-
tog med flest lag, 17 lag vardera. Ulricehamns 
IFK har varit med under många år och deltog 
med 10 lag. Hela 6st lag från Gotland fördelat 
på FC Gute och P18IK.

Även Skåne är representerat i form av Harrie 
FF. Från Göteborgstrakten hittar vi flera för-



Under sommaren påbörjades arbetet med att bygga ett 
nytt materialförråd som kommer stå klart under 2020.
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eningar som IF Väster, Askims IK och Finlan-
dia/Pallo. Stockholmsområdet är inte sämre 
och hade med lag från Rimbo, Danderyd och 
Huddinge. Extra kul var att vi hade deltagan-
de lag från Åland i form av IF Fram.

Efter lördagens spel så var det disco för bar-
nen och de fick även spela minigolf under 
helgen. Innan lagen begav sig hemåt på sön-
dagen så fick de medalj runt halsen och då 
hade det spelats 352 matcher på Slätten.

Vid knapparna Lasse N 

Diplomerad Förening
Utvecklingsarbetet som satte igång 2018 
har fortsatt under 2019. Fokus ligger på att 
utveckla hela föreningen men tyngdpunkten 
ligger på arbetet med att få fler barn och ung-
domar att idrotta längre. Helst hela livet. När 
Svenska Fotbollsförbundet lanserade Diplo-
merad Förening var det självklart för Habo IF 
att haka på. Diplomerad Förening är SvFF´s 
processtöd för föreningsutveckling och om-
fattar sex områden - Inriktning och ledning, 
Ledarförsörjning, Spelarutbildningsplan, 
Ekonomisk styrning, Kommunikation och 
Demokrati och delaktighet. Diplomerad För-
ening genomförs i samarbete med Smålands 
Fotbollsförbund och Smålandsidrotten och 
förväntas pågå i 3-5 år. 

Idrottsservice
En del av föreningens utvecklingsarbete går 
ut på att arbeta fram moderna och effektiva 
arbetssätt. Ett led i det har varit att anlita 
Idrottsservice (en del av RF-SISU Småland) 
för löpande redovisning och årsbokslut. 
Under 2019 har det varit ett intensivt arbete 
med att byta bokföringsprogram, skapa nya 
rutiner för den löpande ekonomihanteringen 
och till viss del nya redovisningssätt. 

Övrigt
Smålandsfotbollen arrangerar flertalet läger 
och öppna träningar. Tack vare vår fina an-
läggning och de förutsättningar vi har med 

konstgräs och klubblokal få vi med jämna 
mellanrum erbjudande om att vara värd för 
dessa läger. Under 2019 var vi värdar för både 
pojkar och flickor. 

Under början av året hade J-Södra tränings-
matcher på Slätten där vi stod för arrange-
manget och fick in en slant till föreningen.

Vi har arbetat i nära samarbete med Små-
landsidrotten och genom bland annat 
Idrottslyftet haft möjligheter att genomföra 
olika aktiviteter med lagen och ledarna på 
flera olika sätt. Vi har bland annat haft en 
föreläsning med den förre förbundskaptenen 
Tommy Söderberg, vilket var mycket uppskat-
tat, genomfört ledarträff och styrelsedag på 
Björkhaga i Mullsjö och vi har kunnat köpa in 
fler 3-mot-3-mål. 

Vi var representerade på julskyltningen där 
herrseniorerna sålde grillad korv och dricka. 
Våra seniorspelare har även hjälpt till att sälja 
Bingolotter inför uppesittarkvällen. 

Ett arbete har inletts med att seniorspelarna 
ska vara faddrar för våra ungdomslag. 

Fastighet och anläggning
Under sommaren påbörjades arbetet med att 
bygga ett nytt materialförråd. Målsättningen var 
att det skulle stå klart under 2019 men det har 
blivit något försenat och ska nu vara klart under 
mars 2020. Materialförrådet kommer i första 
hand innehålla förråd för våra ungdomslag samt 
garage/verkstad för vår vaktmästare. I sam-
band med byggnationen har även altanen utan-
för klubblokalen rivits. 

Under året förstördes vårt förråd (vid avby-
tarbåsen) vid Plan A av en brand och även 
vår läktare utsattes för åverkan genom brand. 
Matchklocka och lite annan materiel förstör-
des. Förrådet fick rivas och en ny matchklocka 
monterades med hjälp av Habo Kommun. 
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Resultaträkning
     NOT 2019   2018
     1   
       
Föreningens intäkter      
Nettoomsättning   2 2 143 731  2 290 791
Medlemsavgifter    238 890  221 500
Bidrag     3 491 865  638 350
Övriga föreningsintäkter   432 001  460 969
Summa intäkter    3 306 487  3 611 610
      
Kostnader  
Övriga externa kostnader  4 -2 409 030  -1 992 189
Personalkostnader    -793 400  -808 344
Avskrivning av materiella och      
immateriella anläggningstillgångar  -4 821   0
Summa kostnader    -3 207 251  -2 800 533
      
Verksamhetens resultat   99 236   811 077
      
      
Resultat efter finansiella poster  99 236   811 077
      
      
Årets resultat      99 236   811 077

Noter, se sidan 12
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Balansräkning
     NOT  2019-12-31  2018-12-31
     1    
TILLGÅNGAR       
       
Anläggningstillgångar       
Materiella anläggningstillgångar       
Byggnader och mark   6  716 503  120 540
       
Summa anläggningstillgångar   716 503  120 540
       
Omsättningstillgångar       
Kortfristiga fordringar       
Övriga fordringar     15 500   0
Förutbetalda kostnader och upplupna   
intäkter      79 505   0
       95 005   0
       
Kassa och bank     1 745 394  2 151 170
       
Summa omsättningstillgångar   1 840 399  2 151 170
       
SUMMA TILLGÅNGAR    2 556 902  2 271 710
       
       
EGET KAPITAL OCH SKULDER       
       
Eget kapital    7    
Balanserat kapital     -2 189 127  -1 378 050
Årets resultat      -99 236   -811 077
       -2 288 363  -2 189 127
       
Kortfristiga skulder       
Leverantörsskulder     -100 864  0
Övriga kortfristiga skulder    -40 370   -32 583
Upplupna kostnader och       
förutbetalda intäkter     -127 305  -50 000
       -268 539  -82 583
       
SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER  -2 556 902  -2 271 710

Noter, se sidan 12
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Noter         
         
Not 1  Redovisnings-och värderingsprinciper       
Årsbokslutet har upprättas första gången i enlighet med årsredovisningslagen och Bokföringsnämndens allmänna råd 
(BFNAR)2017:3 om årsbokslut, samt Rikidrottsförbundets rekommendationer.      
   
Ändrade principer         
Företaget har under året ändrat sina värderingsprinciper och/eller klassificeringen av poster vilket medfört en bristande jäm-
förbarhet med föregående räkenskapsår. Förändringarna avser följande:      
   
Tidigare har föreningen tillämpat nettoredovisning, dvs intäkter och kostnader på samma konto. Nettoredovisningen har  
ersatts av bruttoredovisning där intäkter och kostnader har bokförts på separata konton. Avskrivning enligt plan på fastighet. 
Några av föreningens lagkassor har betalats in till föreningen, och lagens intäkter och kostnader är därmed en del av förening-
ens resultat.         
         
Avskrivningar         
Materiella och immateriella anläggningstillgångar värderas till anskaffningsvärde minskat med avskrivningar enligt plan. An-
skaffningsvärdet har minskats med eventuella bidrag som erhållits. Avskrivning görs systematiskt över den bedömda ekono-
miska livslängden. Härvid tillämpas följande avskrivningstider.       
  
Byggnader 25 år      
         
Medlemsavgifter         
Medlemsavgifter omfattar inbetalningar för medlemskap i Idrottsföreningen.      
   
Not 2  Nettoomsättning       
       2019  2018
Idrottsverksamhetens intäkter (kontogrupp 30-31)   361 793  400 615
Habo Honda Cup      1 161 092  895 579
Sponsor/reklamkostnader (kontogrupp 42)   185 000  184 000
Lotterier, bingo och försäljningsintäkter (kontogrupp 33-37)  435 846  810 597
Summa       2 143 731  2 290 791
         
Not 3                         Bidrag            
            2019  2018
Kommun (konto 3810-3819)          243 737  416 900
Stat (konto 3820-3829)          248 128  221450
Summa            491 865  638 350
         
Not 4  Upplysning om övriga externa kostnader       
       2019  2018
Idrottsverksamhetens kostnader (kontogrupp 40-41)  869 657  902 271
Habo Honda Cup      672 296  383 772
Sponsor/reklamkostnader (kontogrupp 42)   18 758  18 240
Lotteri/bingokostnader och         
försäljningskostnader (kontogrupp 43-47)   106 812  454 463
Övriga externa kostnader (kontogrupp 50-69 utom 6050)  741 507  233 443
Summa       2 409 030  1 992 189
        
Not 6  Byggnader och mark       
       2019  2018
Ingående anskaffningsvärde     120 540  120 540
Årets investeringar      600 784  0
Utgående ackumulerade anskaffningsvärden   721 324  120 540
Ingående avskrivningar enligt plan    0  0
Årets avskrivning      -4 821  0
Utgående ackumulerade avskrivningar enligt plan   -4 821  0
Bokfört värde      716 503  120 540
         
Not 7  Eget kapital       
       Balanserat Ändamåls- Totalt
       kapital  bestämt  eget kapital
         
Ingående balans      -2 189 127  0  -2 189 127
Årets resultat        -99 236  -99 236
Utgående balans      -2 189 127  -99 236  -2 288 363
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Pojkar/Flickor -13
När det var dags för första träningen dök det 
upp drygt 100 fotbollssugna barn till Slättens 
IP. Det är alltid en fantastisk syn att se alla 
6-åringar på deras första träning. Under året 
har de sedan haft cirka 60-70 barn på varje 
träning. 

Pojkar/Flickor -12
Vårsäsongen startade på konstgräset i bör-
jan av maj. Likt förra året var intresset stort 
hos våra spelare och vi har haft fantastiskt 
duktiga barn som varit drivna och motivera-
de under våra fredagar tillsammans. Vi har 
haft ca 60 spelare anmälda i laget totalt men 
har under årets träningar snittat på 45. Vi 
har varit 9 ledare under säsongen som har 
haft riktigt roligt tillsammans vilket förhopp-
ningsvis har smittat av sig hos barnen.  
 
Vi valde att fokusera på koncentration och 
fokus under det här året. För att våra trä-
ningar skulle stimulera lagkänsla, respekt 
för lagkamrater och glädjen i spelet krävdes 
ett större lugn i gruppen. Koncentration och 
tystnad vid samlingar var prioriterat vilket vi 
anser att vi lyckats bättre med i år. Vi valde 
också att utforma träningarna inkluderat 
övningar förhållandevis lika, detta för att 
fokus inte skulle vara att lära sig övningen i 
sig utan med stor igenkännelsefaktor istället 
koncentrera sig på att utveckla tekniken. Vi 
har utan tvekan sett en tydlig utveckling hos 
alla spelare, såväl teknik som spelförståelse 
och lagkänslan i truppen har även blivit bätt-
re. Vi har även fokuserat på att varje individ 
ska bli sedd och uppskattad samt känna sig 
trygga i laget. Detta genom att försöka ge alla 
positiv feedback utefter enskilda förutsätt-
ningar och stimulera fortsatt engagemang.  
 
Vi har under året deltagit på 2 cuper, Eko-cu-
pen i juni samt Hagadagarna i augusti. Vi 

körde även ett poolspel mot Bankeryd i sep-
tember. Det märktes att matchspel var något 
våra spelare uppskattade. 
 
Vi valde även att köra inomhusträningar på 
söndagar efter avslutad utomhussäsong. 
Fokus var att de som vill vara med och inte 
prioriterar annan sport (vilket vi uppmuntrar) 
får möjligheten till fortsatt spel och träning 
även vintertid. 
 
Vid sista utomhusträningen så valde vi att 
köra föräldramatch och avslutade med grill-
ning. Bra uppslutning och positiv stämning 
hos såväl spelare, ledare som föräldrar. En 
känsla vi gärna återupptar 2020!

Pojkar -11
Inför detta året valde vi att dela upp pojkar 
och flickor i var sina lag för att få mer över-
skådliga och lätthanterliga grupper.
I vårt lag är vi 48 anmälda killar och på trä-
ningarna är vi oftast mellan 30 och 40 barn. 
Vi bestämde att vi skulle träna 2 gånger i 
veckan istället för 1 gång som tidigare år. 
Detta har vi tränare uppfattat som positivt 
av både barn och föräldrar då framförallt bar-
nen har efterfrågat fler träningstillfällen.
Detta året utökades tränargruppen med tre 
personer vilket har gjort det lättare för oss 
att dela på olika ansvar. Vi har även fått en 
förälder som hjälper till med områden som 
inte rör träningarna och detta underlättar 
mycket för oss. Det finns ett engagemang 
kring våra barn, genom tränargruppen men 
även genom föräldrar som intresserar sig.
Vi har under året spelat två cupspel. Ekocup 
och Hagadagarna, dessa tillfällen har varit 
mycket uppskattade och vi har anmält 4 lag 
till respektive cup då vi haft över 40 anmälda 
barn. Vi har även spelat två poolspel mot 
Bankeryd, ett möte på hemmaplan och ett på 
bortaplan. Att spela matcher har varit myck-

Lagens årsberättelser



SIDA 15

et utvecklande för barnen och de har tyckt 
det varit roligt och längtat till nästa gång det 
är match.
Genom att vi har haft 2 träningstillfällen i 
veckan samt fyra speltillfällen under året har 
vi märkt en god utveckling hos våra barn, 
dels fotbollskunskapsmässigt men även att 
gruppen blivit tryggare tillsammans.
Sista träningen för säsongen blev en avslut-
ning som innefattade både föräldramatch 
och grillning av hamburgare. Mycket upp-
skattat.

Vårt fokus och mål med säsongen har varit 
att ha glada och trygga barn som vill utveck-
la sin fotbollskunskap och känna glädje till-
sammans.

Flickor -11
Vi i F11 har haft totalt 28 träningstillfällen. Vi 
har spelat 2 vänskapsmatcher mot Månsarp 

samt Mullsjö. Cuperna vi deltagit på är Ha-
gadagarna samt Loppiscupen i Månsarps. På 
träningarna har vi haft ett snitt på ca 15 tje-
jer. Vilket är jättebra. Hade som målsättning 
att kunna ha ett snitt på 10 tjejer och kanske 
kunna toppa det med några träningar på 15. 
På matcherna och cuperna har nästan alla 
tjejer varit med på alla. Det har endast varit 
någon enstaka som inte kunnat delta. Men 
alla tjejer har varit med på någon match och 
cup. Målsättningen har varit att alla tjejer ska 
ha det roligt på träningarna och matcherna. 
Detta hoppas jag vi tränare lyckats med och 
det känns som det eftersom tjejerna kommit 
till träningarna oavsett väder.

Pojkar -10
Säsongen började i april och avslutades i 
slutet av oktober. Årets träningar bjöd inte 
på lika mycket sol som förra sommaren utan 
i år fick vi avbryta några träningar pga åska 
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och blixtar. Truppen ligger stadigt kvar kring 
ca. 40 spelare och det är en utmaning att få 
effektiva träningar men några nya ledare till 
säsongen, nya övningar och en genomgång 
med killarna skapade bra flyt i träningarna 
trots många spelare. Vi spelade några trä-
ningsmatcher på Slätten mot andra lag som 
vi bjöd in och vi hann dessutom med 4st 
cuper. Vi hann även med två lördagar där vi 
hade genomgång i klubblokalen och därefter 
spel på 7-manna plan för att vänja oss med 
vad som väntar nästa säsong. Summerar 
vi säsongen så bjöd den på mycket glädje, 
gemenskap och härliga fotbollsminnen i lag 
P10! 

Flickor -10
Ännu ett år har gått och många svettdroppar 
har fallit…
Året startade i februari med G-man cup in-
omhus på Elmia för att få tjejerna att träffas 
igen efter uppehåll under vinter.
Vi startade sedan igång säsongen med trä-
ningar i mitten av april där vi då hade fått ett 
par avhopp under vinter,så gruppen var 25 
stycken tjejer kvar från förra säsongen.
När vi sedan stängde säsongen i slutet av 
September var vi 32 aktiva tjejer i laget så 
utvecklingen är väldigt fin i årgången F-10 
som vill spela fotboll.
Vi har tränat 1,5 timma 2 gånger i veckan 
hela säsongen med upplägg att gå runt på 
flera stationer för att få träningen rolig och 
utvecklande.
Vi började med tränings matcher ute i slutet 
av april mot Bankeryd för att komma igång 
med match spelet.
Under maj-augusti har vi spelat 5st cuper 
där vi alltid har deltagit med 3st lag. Utfallet 
i år har varit mycket vinster och bra spel. Så 
träningen har verkligen givit resultat!
Efter sommaruppehållet när vi startade upp 
igen så började vi förbereda tjejerna på näs-
ta år då det är dags att ta klivet upp på 7 mot 
7- spel.
Vi använde en av träningarna i veckan att 
börja spela 7 mot 7-spel för att de ska lära sig 

redan nu vilka stora ytor det kommer bli och 
hur man då placerar sig på planen.
Vi ordnade också en egen minicup på slätten 
i slutet av september där vi bjöd in Hallby 
och Mariebo att spela 7 mot 7.
Varje förening ställde upp med två lag. Vi fick 
mycket beröm för bra ordnat och fina plan-
möjligheter. (De ville komma tillbaka i vår…)
Den 23/9 hade vi avslutning för våra tjejer 
med en sista träning på en timma för att se-
dan dra oss in i klubblokalen och ha en egen 
avslutning tillsammans.
I november kommer vi även börja med inom-
husfotboll på söndagar som har varit ett öns-
kemål från vissa spelare. Detta förmedlades 
på avslutningen med ett positivt Jippiii från 
tjejerna!
Så sammantaget kan vi säga att 2019 varit 
ett framgångsrikt år för F-10 i Habo där vi 
utvecklats i spelet och gruppkemin ligger på 
topp då fler vill börja spela med oss.
 
Pojkar -09
Totalt har det varit 35 st spelare i truppen. 
Vi har varit sex stycken ledare kring laget. Vi 
har haft två stycken lag i seriespel och delta-
git i Habo Honda cup med tre stycken lag.

Flickor -09
När säsongen startar har vi ett gott gäng 
med tjejer som vill träna fotboll. Under förra 
säsongen växte träningsgruppen och nu är 
det dags att börja träna ihop sig och slipa på 
fotbollsförmågorna. 
Vi förlorar första matchen stort och har tufft 
mot flera lag, men ska man lära sig något 
av F09 i Habo så är det att det lönar sig att 
träna och ha roligt ihop. I slutet av säsongen 
har träningsgruppen vuxit ytterligare och vi 
vinner mot många lag som under våren låg 
långt före oss. Även om det ibland är flam-
sigt på träningarna så tränar verkligen tjejer-
na på de övningar som sätts ihop. I näst sista 
matchen för säsongen spelar vi väggspel 
från målvakt och upp till anfallare på ett sätt 
så motståndartränaren imponeras. De hade 
ju vunnit lätt på våren. Nu är Habo lika bra i 



I år valde vi att haka på konceptet Landslagets fotbollsskola. Under da-
garna var det två pass med fotboll, lek och stoj och även kyrkan fanns på 
plats och ledde aktiviteter under temat “vara en schysst kompis”.  
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en oavgjord match. Hela laget förtjänar en 
träningsmedalj! 
Under året har vi också grillat korv och haft 
trevligt ihop på andra sätt, men glasstävling-
arna - skottävling där mål på tränaren resul-
terar i glass till hela laget - har blivit mycket 
färre. Nu skjuter tjejerna för bra... 

Pojkar -08
Gruppen har i år bestått av 26 killar. Fokus i 
träning har legat på passningsspel och rö-
relse utan boll. Vi har också pratat en hel del 
om vikten av att kommunicera på planen och 
att uppmuntra varandra och lägga energi på 
rätt saker.
En utmaning har varit att hitta rätt nivå som 
passar alla både vad gäller kunskap och 
intresse hos spelarna eftersom vi har en väl-
digt stor spridning inom gruppen.
 
Utomhussäsongen inleddes med träning 
den 2 april då vi också hade ett föräldramöte 
för att samla ihop oss och informera om sä-
songens upplägg.
Första träningscupen, Issas minne, spelades 
13 april. Vi deltog med två lag som trots få 
träningar vann de flesta matcherna och bjöd 
på imponerande spel.
 
Under året har vi haft tre lag i seriespel. I den 
svåraste serien (röd) har de spelare som trä-
nat mest och som ledarna bedömt behöver 
en extra utmaning tagits ut.
Lagen i serien mötte varandra tre gånger. 
Vårt lag förlorade endast två matcher på hela 
säsongen. Förutom fina tekniska kvalitéer 
så har kampviljan varit utmärkande för laget, 
killarna ger sig aldrig.
 
I de övriga två serierna (blå och svart) har 
vi blandat lagen. Innan säsongen började 
gjorde vi en plan så att alla spelare hade 
lika många matcher. Vid några tillfällen, när 
återbuden var för många, lånade vi in spelare 
från P09 vilket fungerade mycket bra.
 

Den 26 maj spelade två lag Hammarskölden 
cup. Många och tuffa matcher, varav några 
mot äldre och större spelare, ställde killarna 
på prov (inte minst eftersom flera av dem 
redan spelat seriematch innan de gick in i 
cupen). De visade imponerande kämpaglöd 
och vann de flesta matcherna.
 
Honda Cup var som vanligt en av årets höjd-
punkter. Vi deltog med tre lag som alla bjöd 
på fint spel. Det fina vädret inbjöd till bad 
i Domsand och på kvällen åt vi gemensam 
middag och tittade på matchen när Sverige 
slog ut Tyskland i damernas fotbolls-VM. 
Natten tillbringades i militärtält på Slätten - 
teambuilding!
 
Vi deltog med två lag i Elitfönster Cup i Len-
hovda 3-4 augusti. Båda lagen imponerade 
även här och vi fick mycket beröm från mot-
ståndarlagen.
Vi badade i Lenhovdasjön och sov i en av 
Lenhovdaskolans träningslokaler.
 
Den 26 september samlades vi traditionsen-
ligt på 95:an för avslutning med laget. 
Det var fullt ös i två timmar med pizza, bild-
spel & filmer, frågesport och den traditionel-
la ”kexchokladprisutdelningen”.

Under hösten genomför vi en frivillig träning 
på måndagar för de som vill och kan.
Vi ser redan fram emot 2020!

Flickor -08
Vi drog igång säsongen redan i slutet av 
2018.  Vi har vid cirka 70 tillfällen tränat nere 
på Slätten. Vi har under 2019 deltagit i två 
serier vilket gjort att vi under 2019 spelat 
cirka 30st matcher och deltagit i 3 cuper, 
Hagadagarna, Hammarcupen samt Habo 
Honda Cup. Även i år har tjejerna presterat 
fantastiskt och vi har under året fått flertalet 
tillskott till truppen. Vårt fokus ligger på att 
fortsätta utveckla våra tjejer både på planen 
och som individer genom att visa och de-
monstrera beteende som speglar HABO IF 



Får åttonde året anordnade vi vår egen cup som har blivit en tradi-
tion för många föreningar och som i år lockade fantastiska 132 lag. 
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värderingar och stadgar. Vi fokusera på att 
alla spelare ska vara delaktiga och känna 
att de blir sedda och uppmuntrade till att 
fortsätta spela fotbollen även kommande år. 
Uppladdningen inför säsongen 2020 börjar 
under februari 2020, för att även nästa år 
deltaga med 2st fantastiska lag.

Pojkar -07
Vi har under detta året haft två lag i seriespel 
och varit med och spelat Habo Honda cup. 
Detta år som gått har vi inte kört så mycket 
vinterträning, utan när gräset blev grönt så 
var det många snabba ben som tog sig till en 
efterlängtad träning. Två gånger i veckan så 
var det träning för våra grabbar. Vi har haft 
en bra uppslutning på träningarna och näs-
tan alltid varit runt 22-25 spelare. Det som 
var väldigt positivt detta år var att vi dessut-
om fick in några nya spelare samt några co-
mebacker. Alltid kul att se att fotbollen och 
”hänget” med grabbarna lockar fler. Vi som 
ledare gjorde också lite justeringar i gänget. 
Annika som tidigare varit med på plan, tog 
ett steg tillbaka och skötte allt administra-
tivt kring laget. På plan så kom Mattias och 
Magnus in och hjälpte till. Kul med lite nya 
tankar.  
 
Seriespelet var ofta under året mycket jämna 
matcher som flertalet gånger slutade med 
uddamålsdifferens åt ena eller andra hållet. 
Vi hoppas och ser fram emot att även detta 
året kommer bjuda på flera jämna matcher.  
Habo Honda cup var återigen den cup som 
vi deltog i. Vi hade två lag och ca 20 spela-
re som var aktiva. Härlig stämning och bra 
kämpande av samtliga. Ett givet glädjeämne 
både för oss ledare och spelare. Att under en 
helg få tillbringa mycket tid ihop som lag är 
väldigt roligt. Nytt för detta år var att vi även 
under helgen passade på att bygga laget lite 
och hyrde Lions stuga vid Munkaskog för 
övernattning. Mat från Björkhaga samt bad 
och gött häng blev detta till en grym kväll!
Inför detta år så ställs vi inför nya utmaningar 
då det blir vårt första år 9 mot 9. Lära oss nya 

spelsystem samt att hitta ett spel som funge-
rar på större plan. Ska bli kul att se hur detta 
kommer bli. 
När vi tittar i backspegeln för 2019 så gör vi 
det med glädje och ett stort leende på läp-
parna. Tankar och förhoppningar inför 2020 
är grymt bra. Allt det nya med 9 mot 9 samt 
att äntligen få hänga på Slätten under för-
hoppningsvis klarblå himmel och SOL!!!!!
 
Flickor -07
Vi i F07 valde att lägga ett träningspass på 
konstgräset under vintern, så efter att sä-
songen tog slut så tog vi ett uppehåll på 
några veckor för att sedan köra igång. När 
vårsäsongen väl började så var vi riktigt 
bra förbereda och det gick snabbt att hitta 
rytmen, som vanligt så är fokus hela tiden 
att alla skall känna sig delaktiga i allt vi gör 
och att man känner att man bidrar. Under 
säsongen har vi varit 19 st tjejer i truppen 
och mycket glädjande är att vi har hög trä-
ningsnärvaro vilket gjort att vi har genomfört 
träningarna med mycket god kvalitet och 
detta har märkts i de seriematcher vi spelat i 
där vi tagit mycket stora steg, individuellt har 
varje tjej tagit stora steg men som lag har vi 
tagit kanske ännu större steg där det visat 
sig att vi är ett tufft lag att spela mot. Vi ham-
nade i mitt tycke i en mycket bra serie där vi 
fick spela många jämna och bra matcher och 
som resultatmässigt och spelmässigt för det 
mesta varit positivt. Detta år deltog vi i vår 
egen Honda cup och alla var som vanligt nöj-
da, vi hade två riktigt fina dagar på Slätten. 
Vi körde även en aktivitet utanför fotbollen 
för att ytterligare sammansvetsas och ha lite 
kul och då begav vi oss till Hagårds lagård 
utanför Furusjö, där fick tjejerna testa på b la 
paintball, kanotpaddling och klättring, vi av-
slutade med korvgrillning och sammantaget 
så blev det en mycket lyckad aktivitet. Precis 
som förra året kör vi en träning i veckan även 
denna vintern och vi har redan börjat förbe-
reda oss inför niomanna spelet som blir nytt 
för oss.  Nu ser vi fram emot att få börja till 
våren och vi hoppas på fortsatt god utveck-
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ling och att vi ska ha lika roligt som vi för det 
mesta alltid har när det gäller denna grupp 
av duktiga tjejer.

Pojkar -06
Uppstartsmöte: Vi ledare började året med 
att träffas på pizzeria 95:an för att planera 
upp vårens träningar, träningsmatcher/cuper 
och även för att fördela ansvarsuppgifter 
mellan oss. Informationsbrev tillsammans 
med träningstider skickades ut genom La-
get.se.
 
Föräldramöten: Föräldramöte genomfördes 
på Slätten den 16/4. För tredje året i rad ska-
pades en föräldragrupp, bestående av Ola M, 
Andreas L och Joakim J. Denna grupp kom-
mer ansvara för att ta fram en försäljningsak-
tivitet till lagkassan samt vara med på plane-
ringsmöte för laget kring Habo Honda Cup 
(inkvartering, arbetsuppgifter etc). Vi är nu 5 
ledare, varav 2-3st ordinarie. 
 
Lagkassa: Föräldragruppen med Ola M i 
spetsen ordnade även detta år med försälj-
ning av toalettpapper, vilket stärkte upp vår 
kassa med ca 18 000: -. Totalt innehåller nu 
lagkassan runt 40,000: -
 
Försäsongsträning: Som vanligt var det gott 
om träningsvilliga pojkar som mötte upp på 
konstgräset i början av februari. Under påsk-
veckan anordnade vår headcoach Magnus 
ett  ”miniträningsläger” på konstgräset där 
killarna bla deltog i beep-test.
 
Träningsmatcher/cuper: Första tränings-
matcherna genomfördes den 23/3 på By-
marksvallen mot bland annat Hallby.  P-06 
deltog även på Giff-cupen, vilket också var 
en bra genomkörare inför seriestart.
 
Träningar: Våra träningstider har varit mån-
dag, tisdag och torsdagar, vilket fungerat bra 
både för oss ledare och pojkarna. Vi har en 
grundstomme på mellan 20–25 aktiva.
 Cuper: Vi deltog naturligtvis på vår egen 

Habo Cup med 2 lag. För att öka cupkänslan 
ännu mer anordnades även övernattning för 
killarna, och här vill vi ledare tacka föräldrar-
na som hjälpte till med lokal och frukost. 
 
Seriespel: Vi har under året deltagit i se-
riespel med 2 lag med blandade resultat. 
Killarna är duktiga och har under året ut-
vecklats väl. 2019 var första säsongen med 9 
mot 9. 
 
Säsongsavslutning: Sista träningstillfället ge-
nomfördes på Slätten den 26/9. Vi hade även 
en egen avslutning för killarna, och detta år 
samlades vi på Slätten för en tripp till Stads-
parksvallen för att titta på J-Södra-Gais. 
 
Flickor -06
Under säsongen 2019 har f06 bestått av 23 
spelare och 4 ledare. 
 
Vi har tränat 2 gånger/vecka och det har bli-
vit 42 träningstillfällen under året. Vi har varit 
med i 2 olika serier för att alla ska få spela så 
mycket som möjligt. Det har blivit totalt 45 
spelade matcher exklusive cuper.
 
Vi har för sista året deltagit i Habo Honda 
Cup och dessutom varit med på Laxacupen 
i Halmstad. I Habo Honda Cup medverkade 
vi med 2 lag. Båda lagen tog sig till final i 
B-slutspel där det efter full tid stod 0 - 0 och 
det fick bli slutresultatet. I Laxacupen med-
verkade vi med 1 lag och tog vi oss till kvarts-
final i B-slutspel där vi åkte ut på straffar mot 
Haga.
 
Det har stundtals varit tufft med 2 seriespe-
lande lag då det ofta varit svårt att få ihop 
tillräckligt många spelare till matcherna. Vi 
har flera gånger tagit hjälp av F05 och F07 
för att lösa det samt vissa spelare som spe-
lat dubbla matcher under samma helg. Vi är 
tacksamma för att vi har ett bra samarbete 
med dessa lag.
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Vi har kommit in i att spela 9-manna, där 
känner vi oss trygga inför kommande sä-
song. Truppen blir tyvärr troligen något min-
dre men vi hoppas att så många som möjligt 
vill fortsätta med fotboll framöver.
 
Tack till alla spelare, ledare, föräldrar och 
syskon för säsongen 2019. 
Nu är vi redo för säsongen 2020.
 
Pojkar -05
Spelartruppen har under säsongen bestått 
utav 14 spelare. Vi har under säsongen haft 
två träningar i veckan. En gång ensamma 
och andra gången ihop med föreningens 
04:a lag. Vi har, likt tidigare år, försökt att 
få till en bred och varierad träning såväl 
fotbollsmässigt som fysiskt. Prioriterat har 
dock varit att försöka förbättra vår förmåga 
till ökat ”bollinnehav/”possession”.

Vi har under flera års tid, haft som tradition 
att i början av säsongerna ha ett läger ute 
vid det natursköna Brittebo. Så skedde även 
denna säsong, men nu tillsammans med 
förenings F04-lag. Detta var väldigt lyckat!  
Vid något tillfälle under säsongen, har vi ock-
så träffats i laget och efter träning stannat 
kvar på  Slätten och grillat hamburgare till-
sammans.

Vi blev till denna säsong uppflyttade till att 
spela i  ”Nv1”. Vi förstod att detta skulle bli 
alldeles för tufft för oss, med tanke på de 
väldigt skickliga lagen i serien, samt det fak-
tum att vi pga vår tunna spelartrupp skulle 
behöva använda en hel del spelare från för-
eningen 06-lag. När serien var färdigspelad, 
slutade vi också på nionde plats av tio lag. 
Även om vi inte spelade in så många poäng, 
så var killarnas insats som helhet klart över 
förväntan. Bortsett från några klara förluster, 
så hängde vi ändå med bra och förlorade 
många matcher med bara uddamålet. Kul var 
också en vinst med 5-3 mot Egnahem i serie-
avslutningen. 

Den 9-11 augusti åkte laget på ”Forwardcu-
pen” i Örebro. Vi spelade en väldigt trevlig 
cup, där vi trots en inledande bra insats med 
oavgjort resultat mot Brommapojkarna (1-1), 
enligt vårt eget tycke, underpresterade och 
gjorde en resultatmässigt ganska dålig tur-
nering. Men vi hade, som tidigare nämnts, 
ändå väldigt kul på cupen.

Under säsongen har en del av killarna blivit 
”domarutbildade” och även prövat på att få 
döma en del matcher. Några har också del-
tagit på de s.k  ”Utbildningsläger” som anord-
nats av Smålands FF.

Säsongen avslutade (likt förra säsongen) 
med en mycket uppskattad lagaktivitet, där 
killarna spelade paintball på Camp Extreme, 
och sedan gick  ”all in” på pizzabuffe´ på res-
taurang Stationen i Habo.

Flickor -05/04
Säsongen 2019 smygstartade redan under 
vintermånaderna där vi genomförde trä-
ningar både på konstgräset och inomhus 
i Alléhallen. Många av tjejerna har andra 
idrotter på vintern (vilket vi uppmuntrar) så 
vi var inte alltid så många på träningarna. 
Inför säsongen valde två spelare att lämna 
truppen för spel i Bankeryds SK och några 
tjejer slutade med fotboll. Den stora frågan 
inför säsongen var egentligen hur det skulle 
bli med vårt F04-lag, vilket på olika sätt på-
verkade oss. Det slutade med att de var för få 
för att få ihop ett lag och endast tre spelare 
ville vara kvar i Habo IF och spela fotboll. 
Därför välkomnade vi dem till vårt lag och 
över en natt var vi Habo IF´s äldsta flicklag. 
De tre 04-tjejerna kom in bra i gänget och 
tillförde mycke både som lagkamrater och 
fotbollsspelare. Första aktiviteten för året 
var en gemensam kickoff med övernattning 
tillsammans med P05, vilket var väldigt upp-
skattat och lyckat. Därefter bar det iväg till 
Lassabollen för ett antal träningsmatcher, 
innan serien drog igång.
Vi tränare diskuterade mycket hur vi skulle läg-
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ga upp träningarna och valde att lägga mycket 
fokus på att bygga upp ett spel som byggde på 
få tillslag och mycket rörelse. Vi jobbade myck-
et med tjejerna passningsspel, första touch 
och spelbarhet. Tillsammans med tjejerna 
bestämde vi att vi ville vara ett lag som spelar 
fotboll, inte sparkar fotboll, och där alla deltar 
både i försvars- och anfallsspel. 
Under sommaruppehållet passade vi på 
att öka på Laxacupen i Halmstad. Vi delade 
gympasal med F06 och även om cupen rent 
resultatmässigt inte blev nån succé så hade 
vi riktigt kul med mycket fotboll, bad, skratt 
och ett och annat bus...

Tjejerna visade upp en bra träningsvilja hela 
året och tog åt sig träningsupplägget bra. Re-
sultatet blev att vi presterade riktigt fin fot-
boll under året där de allra flesta målen kom 
till efter fina anfall. Under året hade vi ett bra 
samarbete med F06 och hade förmånen att 
både låna spelare och låna ut. Vi genomförde 
även några träningar tillsammans. 

Pojkar -04
Något mindre trupp än året innan, då vi inför 
säsong var 16 spelare. Vi har under året haft 
ett bra samarbete med vårt 05 gäng, där vi 
lånat spelare kontinuerligt. Så vi visste att det 
skulle bli ganska tufft att få ihop det i vissa 
matcher.
Vi startade året i sedvanlig ordning med en 
tidig träningsmatch i slutet av februari mot 
Nässjö. Stundtals bra spel, vilket var positivt 
med tanke på ganska få träningar i benen. Vi 
spelade ytterligare 2 matcher på försäsongen 
mot Hjo och Vista.
Vi besökte även Lassabollen i Ulricehamn där 

vi fick tufft motstånd mot Frillesås, Torslanda 
och Häcken.
När serien drog igång så hade vi stolpe ut. Vi 
hade svårt att få in bollen framåt. Vi startade 
upp med 3 raka förluster innan vi besegrade 
Tranås med hela 6-2 efter en riktigt bra match. 
Under hela serien så har vi blandat en hel del.
Högsta nivån är väldigt hög, men vi har också 
fallit ihop i några matcher.
I augusti spelade vi på Eskilscupen. Det var en 
kul upplevelse för killarna och det ökar alltid 
sammanhållningen med cuper. Vi fick mycket 
nytt motstånd att möta, Kullavägen, Her-
restad och återigen Frillesås. Även under cu-
pen var det lite stolpe ut, där vi föll i kvalet på 
straffar och åkte ut i slutspelet med 0-1 mot 
Torn. I slutet av säsongen så gjorde vi kanske 
årets bästa match när vi besegrade J-Södra 
på hemmaplan. Där vi spelade väldigt bra.
Under året så har några killar fallit ifrån, men 
väldigt kul att vi fått påfyllnad i laget i form av 
Alexander, Hugo F och Casper.
Det är ett härligt gäng killar.

FUTSAL
Vi är ungefär 20 spelare som tränar Futsal i 
Habo IF. Alla spelare är från Afghanistan och 
har bott i Sverige ungefär 4 år.
Tack vare Habo IF har vi kunnat börja träna 
Futsal två gånger i veckan, alla på samma 
plats och samma lag, fast vi spelar i olika 
fotbollslag. Vi har varit i olika futsalklubbar 
innan vi kom till Sverige, men här hade vi 
inte tränat i något Futsallag innan vi kom till 
Habo IF och börjat starta ett nytt lag. 
Under säsongen 2019-2020 har vi spelat 
seriespel och Mariedal Cup. 
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